
Rapport från 2VDG till DRM 4. 25 mars 2023 Anna-Lena Bohlin 

 

Haft tät kontakt med 1VDG.  

Deltagit i NVs digitala möten.  

Haft ett GAT och GMA besök i en klubb.  

Deltagit i RLLI i Södertälje 

Deltar i RM möten och planlägger det. Jagar sponsorer.  

Håller mig uppdaterad om BQtL. Rapport på Webben. 

Deltagit och fört protokoll i AU möten. 

Deltar i planeringen för funktionärsutbildningen. 

Jobbar med GMA  

Var ordförande i DRM 3 hybrid i Avesta 

 


